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                                                PROTOKÓŁ  Nr XII/2015             
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu  24 listopada  2015 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1140. Obradom 

przewodniczyła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 14 radnych- nieobecny radny Robert Dziób (  lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy Wodzisław,  

pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław,  pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy,  Radni Powiatu Jędrzejowskiego pani Jadwiga Błasiak, pan Andrzej Baran i pan 

Zygmunt Ozga, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani 

obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach programów 

operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                
2015-2021, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2015 rok, 
c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 
d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,  
e) określenie wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
f) opłaty targowej, 
g)  przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków, 
h) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 
i) rocznego Programu współpracy Gminy Wodzisław z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 
2016 rok,  

j) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.  

       9.  Omówienie założeń do Strategii Rozwoju Gminy Wodzisław na lata 2015-2025. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Sprawy różne. 

      12. Zamknięcie obrad sesji. 
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Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwunastą  sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła Przewodnicząca  

Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram 

dwunastą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Artura Oleksiaka,  jednogłośnie – 14 za,                    

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XI/2015                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia  27 października  2015 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 14 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XI/2015 z obrad   sesji 

rady  z dnia 27 października 2015  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy Wodzisław przedstawiła sprawozdanie ze swojej  

działalności   ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za, w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Artur Oleksiak pytał, kiedy będzie prawidłowo  skorygowany czas włączania 

oświetlenia ulicznego w gminie. Poinformował, że wczoraj wieczorem jechał przez gminę                     

i zauważył, że w niektórych miejscowościach oświetlenie świeci się całą noc. Radny pytał, 

dlaczego w jednych miejscowościach oświetleniem ma być włączone przez całą noc,                        

a w innych tylko 2-3 godziny.  

Pkt. 7. Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach 
programów operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 

 

Informację na temat inwestycji realizowanych w ramach środków unijnych 

przedstawiła asystent wójta pani Monika Skalmierska ( informacja stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

wspólnym posiedzeniu komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  i otrzymały pozytywne 

opinie ( opinia komisji stanowi załącznik nr 7  do protokołu).  

 
a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata  2015-2021, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu).  

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że wprawdzie w kolejnej uchwale będzie 

wyszczególnione jakie będą zmiany w budżecie  ale aby nie wprowadzać problemu                            

w głosowaniu proponuje aby teraz   w uchwale dot. zmian w Wieloletniej Prognozie „zdjąć” 

kwotę 30.000zł. i pozostawić ją w wydatkach na rok następny. Radny wyjaśnił skąd jego 

wniosek tj: w kolejnej uchwale wprowadzono zwiększenie w/w kwoty                                                           

z przeznaczeniem na zakup samochodu do referatu. Stwierdził, że za kwotę 30.000zł. czyli 

24.000zł. netto nie kupi się porządnego samochodu. Na wyposażeniu referatu są już dwa                 

i kupi się trzeci złom. Radny zaproponował zostawić kwotę 30.000zł.na przyszły rok, 

poszukać dodatkowych środków i kupić coś porządnego.  Radny zgłosił wniosek  dot.  

obniżenie wydatków budżetowych  o 30.000zł.   
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Sołtysi z sali pytali, jaki to ma być samochód i do jakich celów. Zauważono, że referat 

już ma samochody i może powinni je sprzedać.  

Skarbnik gminy wyjaśniła, że planowany jest zakup samochodu osobowo- ciężarowy.  

Pani wójt wyjaśniła, że w referacie są dwa samochody. Jeden z nich jest wyłączony 

gdyż nie nadaje się do użytkowania. Pierwszy, kupiony w 2005 roku przy stanie licznika 

240.000km., a obecny stan- 440.000 km. Wymaga kapitalnego remontu, wymiany blacharki 

itp.  Drugi,  z 2007 roku, kupiony w 2008 roku przy stanie 223000km, obecny przebieg 

329000km. Również wymaga kapitalnego remontu. Można mieć różne zdanie na ten temat 

czy jest on potrzebny czy nie. Jest propozycja aby nowy samochód miał przeznaczenie do 

przewozu osób i materiałów budowlanych tj. piasek, znaki drogowe, sprzęt. Pani wójt 

przyznała, że trudno się nie zgodzić z argumentami radnego Wiesława Kowalskiego, że za tą 

cenę nie będzie kupiony samochód z pierwszej półki. Musi być to samochód z przeglądem 

technicznym. Faktem jest, że  samochód w referacie jest potrzebny. Należy zdecydować czy 

kupić za te środki, które są w budżecie, czy poczekać do przyszłego roku i kupić coś 

lepszego.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przewodnicząca rady gminy zarządziła głosowanie w sprawie wniosku radnego 

Wiesława Kowalskiego  tj. wykreślenia zapisu dot. zwiększenia wydatków budżetowych                        

o  kwotę 30.000zł. z przeznaczeniem na zakup samochodu do przewozu rzeczy i osób dla 

Referatu Gospodarki Komunalnej. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych ( salę obrad opuścił radny Sławomir Gala).  

Za przyjęciem w/w wniosku radno opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, 1 wstrzymujący się, 

przeciw brak, w głosowaniu jawnym.  

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że wniosek został przyjęty i ogłosiła 10 min. 

przerwę, podczas której skarbnik dokona zmian w projektach uchwał. 

Po przerwie.   

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy 

Wodzisław na lata  2015-2021, po zmianie przedstawiła skarbnik gminy. Wyjaśniła, że 

wniosek radnego został uwzględniony. W  porównaniu do wcześniejszego projektu 

uzasadnienie nie zmieniło się, ale  wprowadzono zmiany cyfrowe w załącznikach.  

Pytań ani uwag nie było. 
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Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za, 1 wstrzymujący się, 

przeciw brak,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XII/70/2015 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2015-2021r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2015 z 

uwzględnieniem wniosku przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XII/71/2015 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2015 rok. 

 

c) projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu). Dodała, że 

stawka w porównaniu do obecnej jak i dwóch poprzednich nie uległa zmianie.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XII/72/2015 w sprawie 
obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
 
d) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Wyjaśniła, że 

stawki podatki od nieruchomości od 2012 roku nie uległy zmianie. Pani skarbnik wyjaśniła, 

że do uchwały z 2011 roku doszedł punkt, który tak naprawdę nie dotyczy jeszcze gminy ale 
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będzie obowiązywał po uchwaleniu Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego. 

Jest to wymóg ustawowy tj. ustawa weszła w życie 18 listopada b.r. Radni otrzymali projekt 

bez omawianego zapisu. Obecnie jest on dopisany jako § 1 pkt. 1 lit. d. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XII/73/2015 w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 
 
e) projekt uchwały w sprawie określenie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

Dodała, że stawka w porównaniu do obecnej nie uległa zmianie, doszedł tylko nowy zapis 

dot. autobusów. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XII/74/2015 w sprawie 
określenie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
 
f) projekt uchwały w sprawie opłaty targowej, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XII/75/2015 w sprawie 
opłaty targowej. 
 
g) projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, przedstawiła skarbnik gminy                    

( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 



7 
 

Radny Artur Oleksiak wyraził opinię, że nie powinno się przesuwać w czasie ustalenia 

cen za wodę i ścieki bo i tak prawdopodobnie zostaną one obniżone. Referat gospodarki 

komunalnej działa już półtorej roku i na pewne koszty pogląd już jest. Stwierdził, że ma 

nadzieję że propozycja przedłużenia w czasie wprowadzenie nowych stawek nie jest 

spowodowane przypadkiem doliczenia kolejnych kosztów, które będą miały na nie wpływ i 

cena wody znowu się podniesie. Radny stwierdził, że nie rozumie tego działania. Wyraził 

opinię, że po roku działalności referatu tj. od lipca do lipca znane są już koszty wydobycia 

wody i jej sprzedaży co pozwala obliczyć stawkę. Radny pytał, po co czekać aż do kwietnia, 

czy potrzebne są np. dwa lata na to, jak to rozumieć. Jest to sprawa na rozstrzygnięcie, 

której czekają mieszkańcy gminy. Wybudowano kosztowne sieci kanalizacyjne, z których 

mieszkańcy nie korzystają przede wszystkim ze względu na wysoką cenę odprowadzania 

ścieków. Stwierdził, że cena powinna iść w dół bo jak będzie szła w górę to urządzenia dalej 

nie będą wykorzystane. Generowane są koszty i dlatego prosił radnych o zachowanie 

rozwagi przy głosowaniu.   

Skarbnik przypomniała, że na komisji wyjaśniała, że do ustalenia stawek bierze się 

pod uwagę rok obrachunkowy. Według przepisów wewnętrznych wprowadzonych 

zarządzeniem jeszcze przez poprzedniego wójta rokiem obrachunkowym jest okres od 

stycznia do 31 grudnia. W związku z tym aby prawidłowo realizować zarządzenia i wytyczne 

proponuje się przedłożoną uchwałę tj. dot. przedłużenia czasu obowiązywania stawek. Od 1 

maja wejdą nowe stawki, przedstawione zostaną szczegółowe kalkulacje wszystkich kosztów                   

i poszczególnych pozycji,  które wchodzą w skład cen wody i ścieków.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że nie żyje się tylko ustawami i rozporządzeniami, 

tylko tym co się dzieje faktycznie. Nie ma problemu zmienić zarządzenia i dostosować je do 

naszych warunków. Od lipca można było to policzyć gdyż wtedy minął rok.  

Pani wójt wyjaśniła, że propozycja przedstawiona w projekcie uchwały to sprawa 

organizacyjna. Wiele gmin z tego  skorzystało, i w Polsce i w naszym województwie tj. 

ustaliło stawki na podstawie danych z roku rozrachunkowego tj. od 1 stycznia do 31 grudnia. 

Propozycja ma na celu faktyczne uporządkowanie tematu wody i ścieków.  Chce aby koszty 

wydatków i dochody były czytelne, jasne i transparentne. Prosiła o rozwagę  radnych gdyż 

jest to typowe uporządkowanie pewnych rzeczy, które były wcześniej, a teraz jest szansa 

aby koszty zostały zmniejszone.   

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
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Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 11 za, 1 przeciw,                            

2 wstrzymujące się,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XII/76/2015 w sprawie 

przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 

 

Radny Wiesław Kowalski poinformował, że obserwuje rządy pani wójt od czerwca. 

Zagłosował za aby nie przedłużać. Stwierdził, że da kolejny kredyt zaufania pani wójt ale 

pamięta słowa pani wójt jakie padły na komisji i będzie tego naprawdę przestrzegał, że cena 

wody będzie obniżona. Podkreślił, że dał kolejny kredyt zaufania bo chcemy uporządkować 

gospodarkę komunalną, opiekę społeczną, oświatę tylko ciągle jest mowa, że „zrobimy” tylko 

że pani wójt na to  może nie wystarczyć kadencji. Podejmowanie działań odsuwane jest                  

w czasie i dlatego po raz ostatni raz podniósł rękę. Sprawy nie idą w tym kierunku co 

powinny. Radny podał przykład oświaty. Poinformował, że miało być spotkanie                               

z dyrektorami. W ustalonym dniu pani wójt otrzymała order i spotkanie się nie odbyło.  

Pani wójt poinformowała, że spotkanie odbędzie się 30 listopada ( poniedziałek )                           

o godz. 1130. Wysłano już zawiadomienia.  

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że nie widzi żadnych reform, które były 

obiecywane.  

Pani wójt podziękowała radnemu za zaufanie i wszystkim radnym za przegłosowanie 

uchwały. Faktycznie minął rok kadencji. Na ostatniej w tym roku sesji przygotuje zestawienie 

co udało się zrobić w przeciągu roku, a co nie. W działaniach, o których wspominał radny 

również są pytania innych. Są to działania, których nie da się zrobić w przeciągu 1 czy 2 dni. 

Są to długotrwałe procesy ale w dziedzinach wymienionych przez radnego na pewno do 

końca kadencji wystarczy jej czasu. Są sytuacje gdzie na dany dzień nie ma rozwiązania. 

Przychodzi ono w późniejszym terminie. Co się da robione jest od razu i większość się o tym 

przekonała. Nie ma tematu, którego by nie podjęła i nie próbowała go realizować. Jak każdy 

zarządzający wtedy ma dopiero satysfakcję gdy dane zadanie zostanie wykonane                           

i większość jest  z tego zadowolona. W lutym będą organizowane spotkania z mieszkańcami, 

na których przedstawione zostaną nowe plany i zadania.  

 
h) projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XII/77/2015 w sprawie 
określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
 
i) projekt uchwały w sprawie rocznego Programu współpracy Gminy Wodzisław z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2016 rok, 

przedstawiła sekretarz gminy( projekt stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XII/78/2015 w sprawie 

rocznego Programu współpracy Gminy Wodzisław z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2016 rok. 

 

j) projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, przedstawiła pani 

Helena Kwapisz pełniąca obowiązki Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu              

( projekt stanowi załącznik nr 17 do protokołu).   

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XII/79/2015 w sprawie 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego 

oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła przerwę.  
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Ad.  9.  Omówienie założeń do Strategii Rozwoju Gminy Wodzisław na lata 2015-2025. 

 

 Założenia do strategii gminy przedstawił pan Rafał Graczkowski przedstawiciel firmy 

Graczkowski i Spółka. Zauważył, że są to wstępne propozycje. Wyjaśnił, że strategia jest 

potrzebna do pozyskiwania środków unijnych. Wskazuje kierunki i cele działania. W czasie 

są jednak różne okoliczności i nie wiadomo czy wszystkie założenia zawarte w strategii 

zostaną zrealizowane. Pan Graczkowski podkreślił, że na realizację strategii znaczący wpływ 

będzie miał problem wyludniania. Minusem dla Gminy Wodzisław jest duży obszar. Wiąże 

się z tym wielkość infrastruktury. Również ilość mieszkańców ma wpływ na dochody gminy. 

Dlatego nie jest łatwo zarządzać taką gminą. Efekty wykorzystania funduszy                             

z obecnej akcesji będą znane po roku czy po latach. Zauważa się dużą presję mieszkańców. 

Dlatego ważne jest to jak skorzystać z funduszy. Pan Graczkowski odnosząc się do 

poprzedniej strategii poinformował, że wykonano ja w 57,5%. Następnie przedstawił slajdy 

dot. założeń do nowej strategii ( wydruk slajdów stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  

Kończąc  poinformował, że temat będzie szczegółowo omawiany na posiedzeniu komisji.  

 

Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

 

Pani wójt odnosząc się  do zapytania radnego Artura Oleksiaka dot. problemów                         

z oświetleniem ulicznym wyjaśniła, że jest to związane ze zmianą czasu. Ma zgłoszenia od 

sołtysów w tej sprawie. Zapewniła, że do piątku będzie wszystko uregulowane. Konserwator 

jest obecnie na terenie gminy. System zegarów nie jest ujednolicony. Pani wójt zwróciła się 

do zebranych z prośbą o zgłaszanie wszelkich nieprawidłowości w tym zakresie.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że pani wójt informowała, że ogłoszono przetarg na 

obsługę oświetlenia. Radny stwierdził, że powinno się przy jego rozstrzygnięciu mieć na 

uwadze błędy jakie obecnie występują. Z poprzednią firmą nie  było takich problemów, a 

teraz są ciągłe poprawki, niejasności.  

Pani wójt potwierdziła, że poprzednia firma obsługująca oświetlenie tj. pana Barana 

rzeczywiście była lepsza, być może była bardziej obeznana z terenem i robiła to sprawniej.  

Obecnie trwa procedura tj. w formie zapytania ofertowego i nie można odrzucić oferty gdy 

będzie tańsza. Będą przedstawione wymagania dot. obsługi  jak i zastrzeżenia. Nie jest ich 

dużo ale są konkretne. Umowa na obsługę będzie podpisana na dwa lata gdyż będzie wtedy 

taniej, podobnie jak ze śmieciami gdzie gmina będzie obsługiwana przez firmę TAMAX. 

Liczy, że dłuższy termin wykonywania usługi wpłynie na jej jakość.  
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Ad.11. Sprawy różne.  

Sołtys wsi Lubcza zwrócił się do radnych powiatowych o podjęcie interwencji                          

w sprawie obsługi transportu sanitarnego szpitala. Jako przykład podał przypadek z ostatnich 

dni gdzie jedną z mieszkanek Lubczy panią Roter Juliannę, osobę samotną i starszą                            

w jednym dniu zabrało  pogotowie, a na drugi dzień została odwieziona do wyziębionego 

domu. Pan sołtys stwierdził, że szpital powinien wcześniej powiadomić np. sąsiadów czy 

opiekę społeczną o tym, że osoba ta będzie przywieziona tak, aby można było jej zapewnić 

ciepło. Sołtys stwierdził, że powinno się pacjentkę zostawić w szpitalu do poniedziałku, a 

pracownicy pogotowia wnieśli ją do domu i pozostawili  bez opieki.  

 

Ad. 12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dwunastą  sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

       Protokolant                           Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /            / Artur Oleksiak /                     / Stanisława Nowak  / 

 

 


